

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 03-05-2026 12:23:50 PM Subject: Extraordinary General Assembly meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 03-05-2026 12:23:50 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي
Further to our disclosure dated April 29, 2026, regarding the invitation to the Extraordinary General Assembly meeting scheduled for May 17, 2026, two additional items have been added to the agenda as follows: 1. Approving the Memorandum of Association and the Articles of Association of Bank al Etihad (the Merging Company). 2. Granting final approval for the merger, as well as approving the opening balance sheet of Bank al Etihad (the Merging Company) as included in the report of the Committee for the Valuation of Assets and Liabilities.	لاحقا الى افصاحنا بتاريخ 2026/04/29 عن دعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي بتاريخ 2026/5/17 ، تم اضافة بندين على جدول الاعمال وكما يلي : 1. إقرار عقد التأسيس والنظام الأساسي لبنك الاتحاد (الشركة الدامجة). 2. الموافقة النهائية على الاندماج وكذلك الموافقة على الميزانية الافتتاحية لبنك الاتحاد (الشركة الدامجة) والواردة ضمن تقرير لجنة تقدير الموجودات والمطلوبات.
03-05-2026	03-05-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقه	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقه